

Еженедельник новостей МДС, 27 - 31 мая

IBC Weekly News, May 27 - 31, 2019

27 мая

Члены РГ при [Минтруда и соцразвития КР](#) продолжили работу по совершенствованию трудового законодательства. Представитель МДС входит в РГ.

30 мая

Представители МДС приняли участие в [обсуждении законопроекта](#) «О внесении изменений в Закон Кыргызской Республики «О недрах» в третьем чтении.

РГ обсудила внесение изменений в [Правила проведения буровзрывных работ](#) в Минюсте.

31 мая

Участники [Инвестиционного форума](#), организованного ЕБРР, обсудили сотрудничество международных и финансовых учреждений в финансировании и поддержке МСБ.

Члены [Правления МДС](#) рассмотрели отчет о деятельности ассоциации за апрель, а также текущие вопросы организации.

Наблюдательный совет Бизнес-омбудсмана КР рассмотрел порядок отбора кандидатуры на должность Бизнес-омбудсмана. Исполнительный директор МДС является членом НС.

Представители МДС и [антимонопольного регулятора](#) обсудили вопросы предпринимателей в рамках проведения экономико-статистического наблюдения.

May 27

Members of the WG under the [Ministry of Labor and Social Development](#) continued their work on improving labor legislation. IBC representative is a WG member.

May 30

IBC representatives took part in the [discussion of the third reading of the draft law](#) "On Amendments to the Law of the Kyrgyz Republic "On Subsoil."

The working group discussed [amendments to the blasting rules](#) at the Justice Ministry.

May 31

Participants of the [investment forum](#) held by the EBRD discussed the cooperation of international and financial institutions in financing and supporting SMEs.

The [IBC Board members](#) considered the report on the IBC activities for April, as well as current issues of the organization.

The Supervisory Board of the Business Ombudsman of the Kyrgyz Republic considered the procedure for selection of candidates for the position of Business Ombudsman. The IBC Executive Director is a Supervisory Board member.

Representatives of IBC and the [antitrust regulator](#) discussed the issues of entrepreneurs in the framework of economic and statistical monitoring.

Объявления

11 июня Агентство по продвижению и защите инвестиций КР проведет [бизнес-форум](#) «Кыргызстан-Китай».

5-6 июля в Бишкеке состоится [Форум «ЕС – Центральная Азия»](#). Мероприятие проведут Специальный представитель ЕС по Центральной Азии и Европейская служба внешних связей при поддержке Европейской комиссии.

10-12 июня в г. Сари провинции Мазандеран, Иран, пройдет Первая Международная выставка экспортного и инвестиционного потенциала.

Announcements

On June 11, 2019, the Investment Promotion and Protection Agency of the Kyrgyz Republic plans to hold a [Kyrgyzstan-China business forum](#).

In connection with the launch of the new EU Strategy on Central Asia, the EUSR for Central Asia and the EEAS, with support from the European Commission, will organize the [EU-Central Asia Forum](#), to take place in Bishkek on July 5-6.

On June 10-12, 2019, the First International Exhibition of Export and Investment Potential will take place in Sari, Mazandaran Province, Iran.

Правовой обзор

МДС подготовил [еженедельный обзор](#) за 20-24 мая о наиболее важных изменениях в законодательстве КР.

Law review

IBC has compiled a [weekly review](#) for May 20-24 on the most important changes in Kyrgyz legislation.

Дайджест СМИ

Представляем [дайджест СМИ](#) за 13-19 мая: экономика, финансы, бизнес, инвестициями.

Weekly media digest

IBC presents you a weekly [media digest](#) for May 20-25: economy, business, finance and investment.

События на 3 - 7 июня

3-4 июня

В составе торгово-экономической миссии Бельгии, прибывшей в Бишкек, представители 12 бельгийских компаний и официальная делегация.

Events for June 3 - 7

June 3-4

The trade and economic mission of Belgium, which has arrived in Bishkek, includes representatives of 12 Belgian companies and an official delegation.

Если Вы хотите включить Ваших коллег в наши рассылки, пожалуйста сообщите нам их электронные адреса. Наши предыдущие выпуски Еженедельника новостей доступны по [ссылке](#).

Please let us know if you would like to include your colleagues' e-mails into our mailing list. Our previous Weekly News issues are available [here](#).



Copyright © 2018 International Business Council, All rights reserved.

You're receiving this email because of your relationship with International Business Council.